



Learn what matters

Terms of Service

CoolStudio workshop participants confirm that they have read and adhere to the terms and conditions presented below. Participants in CoolStudio workshops or camps agree to respect the program, the spaces, the materials provided and the other participants, in the spirit of sharing and good humor, to live together creative and exciting experiences. Aggressive or unpleasant behavior towards other participants or organizers leads to the refusal of admission to the course, without reimbursement.

INSCRIPTIONS

CoolStudio offers the opportunity to register during the year, depending on availability and type of workshop. Registration for camps on the basis of half-days or full days, with a minimum established per camp.

CoolStudio retains the right to organize a workshop, camp or event only if the minimum number of registrations, established by its management, is reached. The minimum number of registrations is variable, by event, and it depends on the costs incurred for the activities announced.

CoolStudio offers a free trial session for some workshops. In all cases, workshops or internships, the completed and signed registration form and the payment must have been paid in full before the beginning of the 1st session.

ABSENCES

Missed sessions are not reprogrammed

REBOURSEMENT

No refund will be made, except in case of cancellation by CoolStudio, or in case of force majeure.

VACANCES

During the school holidays, CoolStudio organizes camps. In principle, classes do not take place during school holidays. Other events may be proposed during certain periods.

MATERIEL

CoolStudio supplies the stationery and, depending on availability, sometimes electronic or computer equipment, for beginner level. Participants in digital workshops are encouraged to bring their equipment to deepen their knowledge as users of their own models and to learn and apply new tools on their own device and continue learning outside the workshop

PERMISSION PARENTS

CoolStudio may use workshop materials, selected visuals (i.e photos, videos) and other ad-hoc testimonials from participants, for its own marketing activities. Digital workshops offer different tools, games and applications to develop participants' cognitive, analytical and reactive skills. For this purpose, CoolStudio instructors may offer the download of certain applications or games on participants' equipment. For parents, CoolStudio maintains for consultation at any time the list of applications and tools that were used during the workshops.



Learn what matters

Conditions Générales 2018

Les participants aux ateliers de CoolStudio confirment avoir pris connaissance et respecter les conditions générales présentées ci-dessous.

Les participants aux ateliers ou stages de CoolStudio consentent respecter le programme, les espaces, le matériel fourni et les autres participants, dans l'esprit de partage et de bonne humeur, pour vivre ensemble des expériences créatives et passionnantes.

Un comportement agressif ou désagréable à l'égard des autres participants ou organisateurs entraîne le refus de l'admission au cours, sans remboursement.

INSCRIPTIONS

CoolStudio offre la possibilité de s'inscrire en cours d'année, selon disponibilités et type d'atelier. Inscriptions aux stages est sur la base de demi-journées ou journées complètes, avec un minimum établi par stage.

CoolStudio se réserve le droit d'organiser un cours ou un stage seulement si le nombre minimum de inscriptions, établi par sa direction, est atteint. Le nombre minimum est variable, en fonctions de coûts engendrés par les activités prévus et annoncés

CoolStudio propose une séance d'essai offerte pour certains ateliers.

Dans tous les cas, ateliers ou stages, le formulaire d'inscription rempli et signé ainsi que le paiement doivent être réglés intégralement avant le début de la 1ère séance.

ABSENCES

Les séances manquées ne sont pas reprogrammées.

REMBOURSEMENT

Aucun remboursement ne sera effectué, sauf en cas d'annulation de la part de CoolStudio, ou dans des cas de force majeure.

VACANCES

Pendant les vacances scolaires, CoolStudio organise des stages. En principe, les cours n'ont pas lieu durant les vacances scolaires. Des autres événements pourraient être proposé pendant certaines périodes.

MATERIEL

CoolStudio fourni la papeterie et, selon disponibilités, parfois, du matériel électronique ou Informatique, pour niveau débutant.

Les participants aux ateliers numériques sont invités à amener leur équipement pour approfondir les connaissances en tant qu'utilisateurs de leurs propres modèles et pour apprendre et appliquer des nouveaux outils sur propre appareil et continuer l'apprentissage en dehors de l'atelier.

PERMISSION PARENTS

CoolStudio peut utiliser des documents, visuels (photos, videos, etc) des ateliers, autre ad-hoc témoignages pour sa publicité.

Des ateliers numériques proposent différents outils, jeux et applications pour développer les capacités cognitives, analytiques et réactives des participants. Dans ce but, les instructeurs CoolStudio peuvent proposer le téléchargement de certains applications ou jeux sur le matériel de participants. Pour les parents, CoolStudio maintient pour consultation à tout moment la liste de applications et outils qui ont été utilisés pendant les ateliers.